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Tema: Kommunikasjon - Fiber og mobil – virksomhet teknisk 

Generelt: 

Froland kommune har som overordnet mål at hele kommunen og alle innbyggere skal sikres tilgang 

til høyhastighets bredbånd. 

 

Bredbånd  

De aller fleste av kommunens husstander har i dag tilgang på bredbånd via fiberkabel med 

akseptabel hastighet. 

Områder utenfor boligfelter er i hovedsak bygd ut med støtte fra staten (Nkom), fylkeskommunen og 

kommunen. 

På Risdal ble det for noen år siden bygd ut bredbånd med en teknologi som ikke lenger tilfredsstiller 

dagens krav. Froland kommune er derfor i dialog med utbygger om mulighetene for å få til en 

oppgradering i dette området. 

For øvrig er det i underkant av ti boliger som mangler tilbud om høyhastighets bredbånd. 

 

Mobildekning  

Ny mobilmast ved Ytre Lauvrak ble satt i drift i februar 2020. Dermed er de fleste områdene i 

kommunen med fast busetning dekket med akseptabel mobildekning. Noen få boliger ligger fortsatt 

slik til at mobildekningen er dårlig. 

 

Planbehov 

Planer må være fleksible og tilpasses til enhver tid gjeldende målsetninger og krav fra sentrale 

myndigheter. 

 

Status for bredbånd i Froland pr. 16.11.2022 vist i kart: 

 


